

POWERWOLF

Wake Up The Wicked

26.07.2024

POWERWOLF – a band that fills the hearts of every heavy metal fan with joy – will release their highly-anticipated new studio album, *Wake Up The Wicked*, on July 26, 2024 via Napalm Records! With several #1 chart entries and multiple gold and platinum records, **POWERWOLF** is undoubtedly one of the most successful current heavy metal bands worldwide. Headline and premium slots at premier rock and metal festivals like Wacken, Hellfest or Graspop, as well as massive sold-out arena shows have further solidified the Wolfpack's standing at the very top of the scene. **POWERWOLF**'s high quality releases are steadily praised by critics and fans alike, building upon the successful reach of their songs and impressive official music videos, which have been streamed tens of millions of times across platforms to date.

Wake Up The Wicked – the highly anticipated successor to the extremely successful previous studio album, *Call Of The Wild* (2021) – will be released just in time for the award-winning band's first ever full North American tour, starting in August 2024, followed by their biggest European headline tour to date, the Wolfsnächte 2024. *Wake Up The Wicked* is once again produced by the outstanding Joost van den Broek at Sandlane Recording Facilities and marks a new benchmark and undisputed career highlight for the band. The new album is hard, surprising and full of variety. While staying true to their established, loved sound, **POWERWOLF** go one step further and showcase a different facet of their deft musical and technical skills. This is evident, for example, on the outstanding single "1589", which is based on a true story from the 16th century.

20 years after their formation in 2004, **POWERWOLF** are expanding their repertoire with the highest quality and adding many future live hits to their extraordinary discography. *Wake Up The Wicked* is yet another statement cementing the status of the band as a leading force in the world of heavy metal!

POWERWOLF – eine Band, die jeden Heavy Metal-Fan weltweit in Euphorie versetzt - veröffentlichen am 26. Juli 2024 ihr neues Studioalbum *Wake Up The Wicked* über Napalm Records! Mit mehreren #1 Chart Platzierungen und zahlreichen Gold- und Platin Auszeichnungen sind **POWERWOLF** zweifelsohne eine der erfolgreichsten aktuellen Heavy Metal-Bands weltweit. Headliner- und Premium-Slots auf den wichtigsten Rock- und Metal-Festivals wie u. a. Wacken, Hellfest, Graspop, sowie massig ausverkauften Arenashows untermauern die Stellung des Wolfsrudels an der Spitze der Szene.

Der mit Spannung erwartete Nachfolger des Erfolgsalbum *Call Of The Wild* (2021) erscheint pünktlich zur ersten kompletten Nordamerika-Tournee, welche Ende August 2024 startet, gefolgt von der bisher größten Europa-Headliner-Arena-Tour der Band, den Wolfsnächten 2024, im Oktober.

Die herausragenden Alben von **POWERWOLF** werden von Kritikern und Fans gleichermaßen gefeiert und die Songs, sowie die beeindruckenden bildgewaltigen Musikvideos der Band werden zig-millionenfach gestreamt. Das neue Album **Wake Up The Wicked** wurde erneut von Joost van den Broek in den Sandlane Recording Facilities produziert und ist ein absoluter Höhepunkt in der Erfolgskarriere der Band. **POWERWOLF** fügen gekonnt neue Einflüsse ein und unterstreichen gleichzeitig die bewährten Stärken der Band. Das neue Album ist hart, überraschend und voller Abwechslung. Während sie ihrem bewährten und gefeierten Sound treu bleiben, gehen **POWERWOLF** auf dem neuen Album einen Schritt weiter und zeigen auch neue Facetten ihres musikalischen Könnens – unter anderem beim Song "1589", welcher vom Text auf einer wahren Geschichte aus dem 16. Jahrhundert basiert.

20 Jahre nach ihrer Gründung im Jahr 2004 erweitern **POWERWOLF** ihr Repertoire mit höchster Qualität und fügen ihrer außergewöhnlichen Diskographie viele zukünftige Live-Hits hinzu. **Wake Up The Wicked** ist ein weiteres Statement und wird den Ausnahmestatus der Band als führende Kraft in der Welt des Heavy Metal weiter ausbauen!

